
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 435/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 123/1999 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για 
έγκριση πολιτιστικής πολιτικής του Δήμου. 

 
       Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-7-2005 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
Παρόντες                                               Aπόντες                           Παρόντες Δημαρχ. Πάρεδροι                                                                              

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Ντόβας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί Πάρεδροι 
6. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
7. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
9. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 400/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.403/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και  
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 404/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. 

10. Γ. Τροχόπουλος 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
12. Μ. Σακαλής 
13. Χ. Φουρνιάδης Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 405/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 407/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, 
Μ. Δημούλα, Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 408/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Δημούλα και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 409/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 411/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α.  
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 412/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 413/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Σ. Κρομμύδας 
15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης 11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.415/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 

Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 416/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 418/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 424/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 425/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 426/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 432/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 435/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 436/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 437/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 439/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 440/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ.  Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Μηλιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 456/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 460/2005 απόφ. προσήλθε η κ. Χ. Ουσουλτζόγλου. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 462/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 463/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
27) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 466/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
28) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 492/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Γ. Ορφανίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Μετά την μετατροπή της Διαδημοτικής Επιχείρησης Επικοινωνίας 
Πληροφόρησης και Δημοσιότητας ΄΄ΙΡΙΣ΄΄ σε Δημοτική Επιχείρηση του Δήμου μας 
απαιτείται η τροποποίηση της ισχύουσας από 3/6/02 Προγραμματικής Σύμβασης, που 
εγκρίθηκε με την 110/2002 απόφαση του Δ.Σ. Βέροιας, και όπως αυτή τροποποίησε 
την από 22/3/99 Προγραμματική Σύμβαση , που εγκρίθηκε με την 123/1999 απόφαση 
του Δ.Σ. Βέροιας, μεταξύ των: Δήμου Βέροιας, της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής 
Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας, του Κέντρου Πολιτιστικών 
Πρωτοβουλιών και Επικοινωνίας ΟΤΑ, του Δημοτικού περιφερειακού Θεάτρου 
Βέροιας, της ΕΡΤ3 και του Ινστιτούτου Παραδοσιακής Αρχιτεκτονικής ως 
ακολούθως : 

1. Στο προοίμιο: 
Αντικαθίσταται η παρ. (6), ως ακολούθως: 
«6. Η Δημοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης και Δημοσιότητας 
«ΙΡΙΣ» που εκπροσωπείται νόμιμα από τον Πρόεδρό της κ. Μιχάλη Σακαλή». 

2. Στο άρθρο 3: 
Διαγράφεται η παρ. (Β) και αναριθμούνται οι παρ. Γ-ΣΤ σε παρ. Β-Ε. 

3. Στο άρθρο 4: 
- Απαλείφονται οι λέξεις «υπό ανέγερση» που αναφέρονται στην παρ. (α) των 
υποχρεώσεων και δικαιωμάτων που αφορούν το Δήμο Βέροιας. 
- Αντικαθίσταται η παρ. που αφορά τις υποχρεώσεις και δικαιώματα της ΕΡΤ3, ως 
ακολούθως: 
«Η ΕΡΤ 3 
Αναλαμβάνει να υποβοηθήσει την ανάπτυξη του Δημοτικού ραδιοφώνου με την 
προσφορά τεχνογνωσίας για την υλοποίηση αυτού του στόχου». 

4. Στο άρθρο 5: 
Διαγράφονται οι παράγραφοι (5) και (11), αναριθμούνται οι παρ. 6,7,8,9,10&12 σε 
παρ. 5,6,7,8,9&10 και η παράγραφος 10 αντικαθίσταται, ως ακολούθως: 
«Η ΕΡΤ 3 θα παρέχει την αναγκαία τεχνογνωσία για την υποβοήθηση και τη 
βελτίωση της ποιότητας του Δημοτικού ραδιοφώνου». 
 5. Στο Άρθρο 6 : 
-Απαλείφεται η παρ. 2 «από τη χρηματοδότηση της παρούσας από την ΕΡΤ με το 
ποσό των (100.000) εκατό χιλιάδων δραχμών ετησίως» και αναριθμούνται οι παρ. 
3&4 σε παρ. 2&3.. 
-Αντικαθίσταται η παρ. «Σημειώνεται ότι ο Δήμος Βέροιας …(έως)... 15.000.000δρχ. 
ετησίως», ως εξής: 
«Σημειώνεται ότι ο Δήμος Βέροιας αναλαμβάνει την υποχρέωση να χρηματοδοτεί 
κάθε χρόνο: 
α) τη ΔΕΤΕΠΟΚΑ με το ποσό που κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό 
προϋπολογισμό του Δήμου. 
β) το ΔΗΠΕΘΕ και το ΚΠΠΕ με το ποσό που περιλαμβάνεται στις αντίστοιχες 
προγραμματικές συμβάσεις που έχει υπογράψει ο Δήμος με το ΥΠ.ΠΟ. 
γ) τη Δ.Ε.Ε.Π.Δ. ΙΡΙΣ με το ποσό που κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό 
προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό αυτό. 
δ) το Διεθνές Ινστιτούτο Παραδοσιακής Αρχιτεκτονική με το ποσό που κάθε φορά 
εγγράφεται στο σχετικό προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό αυτό. 
ε) τη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης «Ο Ξένιος Δίας» με το ποσό που 
κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό 
αυτό. 
Τα ανωτέρω ποσά μπορούν να αυξάνονται μονομερώς κάθε χρόνο με την απόφαση 
ψήφισης του σχετικού κονδυλίου του προϋπολογισμού του Δήμου». 

6. Στο άρθρο 7: 
Αντικαθίσταται το α΄ εδάφιο, ως ακολούθως: 



«Η διάρκεια της παρούσας προγραμματικής σύμβασης είναι δεκαπενταετής (15 
έτη), αρχίζει με την ψήφιση και υπογραφή της παρούσας και λήγει την 31/12/2014».  

7. Όπου στο κείμενο της Π.Σ. αναφέρονται οι λέξεις «Διαδημοτικό 
ραδιόφωνο» ή «Διαδημοτική Επιχείρηση» εννοείται το «Δημοτικό ραδιόφωνο» ή 
«Δημοτική Επιχείρηση» και διορθώνονται αντίστοιχα. 

Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αρ. 123 & 383/1999, 615/2001 και 110/2002 
αποφάσεις του. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Μ΄ αυτή την απόφαση είχε συναφθεί προγραμματική σύμβαση 
μεταξύ του Δήμου και των πολιτιστικών και λοιπών Νομικών Προσώπων και 
Επιχειρήσεων του Δήμου το 1999. Μεταξύ αυτών των Νομικών Προσώπων ήταν και 
το Διαδημοτικό Ραδιόφωνο «ΙΡΙΣ». Τώρα πλέον δεν είναι Διαδημοτικό το ραδιόφωνο 
αλλά Δημοτικό και για να μην έχουμε κανένα πρόβλημα με την Επίτροπο, 
τροποποιούμε αυτή την προγραμματική σύμβαση και όπου ανέφερε Διαδημοτικό 
Ραδιόφωνο τώρα γράφουμε Δημοτικό Ραδιόφωνο. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Θα υπογραφεί εξ΄ αρχής η προγραμματική; Όλα τα 

συμβαλλόμενα μέλη θα την υπογράψουν; 
Δήμαρχος: Θα περάσει απ΄ όλες τις Επιχειρήσεις και τα Νομικά Πρόσωπα 

αφού όλοι είναι συνυπεύθυνοι, με πρώτο όμως τον Δήμο. 
Πουλασουχίδης: Την προηγούμενη φορά στην προγραμματική είχαμε 

πρόβλημα και το σημείωσε η Επίτροπος στις παρατηρήσεις της, ότι αυτή η 
προγραμματική επειδή αφορά έργο άνω του ενός εκατομμυρίου ευρώ θέλει έλεγχο 
από το Ελεγκτικό Συνέδριο. 

Δήμαρχος: Οι συμβάσεις που υπερβαίνουν το 1 δις ελέγχονται από το 
Ελεγκτικό αλλά αυτή δεν το ξεπερνάει αλλά κι αν τα ξεπερνάει τότε θα ελεγχθεί από 
το Ελεγκτικό. 

Μιχαηλίδης: Είπατε κε Δήμαρχε ότι θα γίνει εκ νέου υπογραφή της 
προγραμματικής σύμβασης απ΄ όλους τους εμπλεκόμενους φορείς, όπως και πως όλη 
η αλλαγή γίνεται γιατί δεν είναι Διαδημοτική επιχείρηση αλλά Δημοτική. Από το 
άρθρο 3 διαγράφεται το β΄ που λέει ότι «η οργάνωση – λειτουργία τόσο του νέου 
Συνεδριακού Κέντρου – Θεάτρου όπως και του συνόλου των κτιριακών υποδομών  
και εξοπλισμού». Αυτό γιατί διαγράφεται και πώς είστε σίγουρος ότι αυτό θα το 
αποδεχτούν και όλοι οι εμπλεκόμενοι φορείς; 

Δήμαρχος: Ο Χώρος Τεχνών τελείωσε. 
Μιχαηλίδης: Μιλάει για οργάνωση και λειτουργία. Το ξαναδιαβάζω. Στο 

άρθρο 3 λέει ποιοι είναι οι στόχοι της σύμβασης, αφήνουμε το α΄ και στο β΄ λέει «η 
οργάνωση – λειτουργία τόσο του νέου Συνεδριακού Κέντρου – Θεάτρου όπως και 
του συνόλου των κτιριακών υποδομών  και εξοπλισμού». Αυτό γιατί διαγράφεται; 

Σακαλής: Στο άρθρο 3 σύμφωνα με την παλιά σύμβαση έλεγε: «α΄ η 
διαμόρφωση και υλοποίηση μιας πολιτιστικής πολιτικής που ανταποκρίνεται στις 
πραγματικές σημερινές ανάγκες αλλά και στη χάραξη των μακροπρόθεσμων στόχων 
της που θα βοηθήσουν τη γενικότερη ανάπτυξη της περιοχής» και «β΄ η οργάνωση – 
λειτουργία τόσο του νέου Συνεδριακού Κέντρου – Θεάτρου όπως και του συνόλου 
των κτιριακών υποδομών  και εξοπλισμού». Υπάρχει οργάνωση, λειτουργία, 
συμβούλιο υπάρχουν όλα. Παρακάτω στο  άρθρο 5 λέει «η κοινή επιτροπή οφείλει 
μέσα σε προθεσμία 6 μηνών από την υπογραφή της παρούσας να συντάξει τον 
κανονισμό λειτουργίας του νέου Θεάτρου – Συνεδριακού Κέντρου». Κι αυτό φεύγει 
αφού έγινε ο κανονισμός. Το άρθρο 6 λέει: «από τη χρηματοδότηση της παρούσας 
από την ΕΡΤ 3 οφείλει το ποσό των 100.000 δρχ. ετησίως» κάτι που φεύγει. Στο ίδιο 
άρθρο λέει: «για το έτος 1999 το ποσό αυτό θα ανέρχεται τουλάχιστον στα 
130.000.000 δρχ.» το οποίο φεύγει. Όλα αυτά δεν υφίστανται αυτή τη στιγμή. Η 
οργάνωση και η λειτουργία ήταν μέχρι να γίνει το νέο Συνεδριακό Κέντρο. Αφού 
έγινε τροποποιείται τώρα. 

Δελαβερίδης: Το εισηγητικό σημείωμα κε Πρόεδρε λέει ότι «το προοίμιο θα 
τροποποιηθεί ως ακολούθως. Η Δημοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης 



και Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» που εκπροσωπείται νόμιμα από τον Πρόεδρό της κ. 
Μιχάλη Σακαλή». Δεν ήταν πιο σωστό από τον εκάστοτε Πρόεδρο; 

Δήμαρχος: Αν ήταν έτσι κε Δελαβερίδη θα έπρεπε να φύγουν και όλα τα 
ονόματα που είναι εδώ. Εχετε δίκιο, να τροποποιήσουμε, γιατί εδώ αναφέρει τον κ. 
Χασιώτη, τον κ. Σοφιανίδη κ.λ.π. Να το τροποποιήσουμε και να αναφέρουμε τον 
εκάστοτε Δήμαρχο ή Πρόεδρο. 

Ουσουλτζόγλου: Επειδή άλλο είναι το περιεχόμενο του θέματος κι άλλο ο 
τίτλος του. Πως θα εγκρίνουμε πολιτιστική πολιτική του Δήμου αφού δεν υπάρχει 
εδώ και δύο χρόνια; 

Πρόεδρος: Η ερώτηση δεν είναι διευκρινιστική. 
Δήμαρχος: Διευκρινιστική είναι κε Πρόεδρε. Γιατί έτσι ήταν ο αριθμός και ο 

τίτλος της προηγούμενης απόφασης. 
Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Επειδή υποψιάζομαι ότι θα γίνει ένας 

διάλογος μεταξύ των κ.κ. Μιχαηλίδη και Σακαλή, να παρέμβω και να πω ότι όσον 
αφορά τη λειτουργία έχει δίκιο ο κ. Μιχαηλίδης γιατί δεν είναι κάτι που αφορούσε 
ένα μεσοδιάστημα και τώρα δεν το αφορά αλλά είναι κάτι που συνεχίζεται. Να 
συμφωνήσουμε από τώρα και να τελειώνουμε. Στο κάτω κάτω προγραμματική 
σύμβαση είναι. 

Δήμαρχος: Το ΚΠΠΕ έχει Δ.Σ., έχει τη λειτουργία του, όλοι έχουν και δεν 
καταργούμε τίποτα με την προγραμματική σύμβαση. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Αυτά που ισχυρίζονται ο κ. Δήμαρχος και ο κ. Σακαλής δεν 

ευσταθούν. Το 2002 που υπογράφηκε η προγραμματική σύμβαση και τότε υπήρχε ο 
Χώρος Τεχνών και τότε υπήρχαν τα Δ.Σ. στο ΚΠΠΕ, στο ΔΗΠΕΘΕ και 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Αρα ποια είναι η χρησιμότητα να φύγει η παράγραφος β΄ από το άρθρο 
3; Αυτό που θέλετε να βγάλετε και δεν μου απαντήσατε ακόμη αν είναι αποδεκτό από 
τους υπόλοιπους συμβαλλόμενους φορείς, είναι για την οργάνωση και λειτουργία και 
του Συνεδριακού Κέντρου όπως και του συνόλου των κτιριακών υποδομών και 
εξοπλισμού. Είναι σαφέστατο ότι συνεχίζει να λειτουργεί, υπήρχε και τότε που έγινε 
η προγραμματική σύμβαση, υπάρχει και τώρα. Ποια η αναγκαιότητα να διαγραφεί; 

Σακαλής: Όταν έγινε η σύμβαση το Συνεδριακό Κέντρο γινόταν και μιλάει για 
οργάνωση και λειτουργία του. Το νέο Συνεδριακό Κέντρο έχει γίνει, υπάρχει 
διοίκηση και δεν μπορούμε εμείς με την προγραμματική σύμβαση να μπούμε στα της 
λειτουργίας της κάθε επιχείρησης. Λέει επίσης ότι ναι μεν στη Βέροια 3 Ιουνίου 2002 
οι παρακάτω συμβαλλόμενοι υπέγραψαν τη σύμβαση όμως στο άρθρο 7 έρχεται κάτι 
σε αντίθεση: «Χρονοδιάγραμμα ισχύος: Η διάρκεια της παρούσης προγραμματικής 
σύμβασης είναι δεκαετής, αρχίζει με την ψήφιση και υπογραφή της παρούσης και 
λήγει στις 31.12.2009». Ηδη εμείς το πάμε για 15 χρόνια μέχρι το 2015 και είναι και 
άλλο σημείο που πρέπει ν΄ αλλαχθεί. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Μιχαηλίδης: Ένα σαφές ερώτημα κε Δήμαρχε προς το πρόσωπό σας. Στις 

ημερομηνίες που αναφέρεται ο κ. Σακαλής, πείτε μου αν υπήρχαν Δ.Σ. κι αν υπήρχε ο 
Χώρος Τεχνών, είτε ήσασταν αξιωματική αντιπολίτευση είτε σ΄ οποιοδήποτε πόστο. 

Δήμαρχος: Βγάζουμε τους στόχους κε Μιχαηλίδη. Στο άρθρο 3 λέει «η 
οργάνωση και λειτουργία τόσο του νέου Συνεδριακού Κέντρου όπως και του 
συνόλου των κτιριακών υποδομών και εξοπλισμού», δηλαδή μ΄ αυτή την 
προγραμματική σύμβαση είχε στόχο ο συντάκτης την οργάνωση και λειτουργία κάτι 
που έγινε και λειτουργεί, άρα φεύγει από εδώ.  

Μιχαηλίδης: Γι’ αυτό είναι γνώστες οι υπόλοιποι εμπλεκόμενοι φορείς; Θα το 
υπογράψουν; 

Δήμαρχος: Ξεκινάει από τον Δήμο και θα περάσει κι από τις Δημοτικές 
Επιχειρήσεις και Νομικά Πρόσωπα που είναι εμπλεκόμενα οπότε και θα πουν τη 
γνώμη τους. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 



 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 123/1999 προγενέστερη απόφασή του (όπως αυτή τροπ/θηκε με τις 
υπ’ αριθ. 383/1999, 615/2001 & 110/2002 όμοιες) με την οποία εγκρίθηκε η 
πολιτιστική πολιτική του Δήμου καθώς και η σύναψη προγραμματικής σύμβασης 
μεταξύ του Δήμου, της ΕΡΤ 3 και των δημοτικών επιχειρήσεων που 
δραστηριοποιούνται στο χώρο του πολιτισμού. 
3.- Την ανάγκη τροποποίησης της παραπάνω απόφασης λόγω της μετατροπής της 
Διαδημοτικής Επιχείρησης Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» σε 
Δημοτική Επιχείρηση. 
4.- Την αριθ. 9997/12-10-2004 απόφαση Γ.Γ.Π.Κ.Μ.(Φ.Ε.Κ. 1601/Β΄/26-10-2004), 
με την οποία εγκρίθηκε η μετατροπή της Διαδημοτικής Επιχείρησης Επικοινωνίας 
Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ», σε αμιγή Δημοτική Επιχείρηση του Δήμου 
Βέροιας, ύστερα από την αριθ. 543/2004 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 35 & 106 του Π.Δ. 410/95.  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 123/1999 απόφασής του «Εγκριση 
πολιτιστικής πολιτικής του Δήμου» (όπως αυτή τροποποιήθηκε και συμπληρώθηκε 
με τις αριθ. 383/1999, 615/2001 & 110/2002 όμοιες) και της Προγραμματικής 
Σύμβασης μεταξύ του Δήμου Βέροιας, της Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής 
Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας, του Κέντρου Πολιτιστικών 
Πρωτοβουλιών & Επικοινωνίας ΟΤΑ, του Δημοτικού Περιφερειακού Θεάτρου 
Βέροιας, της ΕΡΤ 3 και του Ινστιτούτου Παραδοσιακής Αρχιτεκτονικής, ως εξής: 
Αναλαμβάνει να υποβοηθήσει την ανάπτυξη του Δημοτικού ραδιοφώνου με την 
προσφορά τεχνογνωσίας για την υλοποίηση αυτού του στόχου». 
 1. Στο προοίμιο: 
Αντικαθίσταται η παρ. (6), ως ακολούθως: 
«6. Η Δημοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης και Δημοσιότητας 
«ΙΡΙΣ» που εκπροσωπείται νόμιμα από τον Πρόεδρό της κ. Μιχάλη Σακαλή». 

2. Στο άρθρο 3: 
Διαγράφεται η παρ. (Β) και αναριθμούνται οι παρ. Γ-ΣΤ σε παρ. Β-Ε. 

3. Στο άρθρο 4: 
- Απαλείφονται οι λέξεις «υπό ανέγερση» που αναφέρονται στην παρ. (α) των 
υποχρεώσεων και δικαιωμάτων που αφορούν το Δήμο Βέροιας. 
- Αντικαθίσταται η παρ. που αφορά τις υποχρεώσεις και δικαιώματα της ΕΡΤ3, ως 
ακολούθως: 
«Η ΕΡΤ 3 
Αναλαμβάνει να υποβοηθήσει την ανάπτυξη του Δημοτικού ραδιοφώνου με την 
προσφορά τεχνογνωσίας για την υλοποίηση αυτού του στόχου». 

4. Στο άρθρο 5: 
Διαγράφονται οι παράγραφοι (5) και (11), αναριθμούνται οι παρ. 6,7,8,9,10&12 σε 
παρ. 5,6,7,8,9&10 και η παράγραφος 10 αντικαθίσταται, ως ακολούθως: 
«Η ΕΡΤ 3 θα παρέχει την αναγκαία τεχνογνωσία για την υποβοήθηση και τη 
βελτίωση της ποιότητας του Δημοτικού ραδιοφώνου». 
 5. Στο Άρθρο 6 : 
-Απαλείφεται η παρ. 2 «από τη χρηματοδότηση της παρούσας από την ΕΡΤ με το 
ποσό των (100.000) εκατό χιλιάδων δραχμών ετησίως» και αναριθμούνται οι παρ. 
3&4 σε παρ. 2&3.. 
-Αντικαθίσταται η παρ. «Σημειώνεται ότι ο Δήμος Βέροιας …(έως)... 15.000.000δρχ. 
ετησίως», ως εξής: 
«Σημειώνεται ότι ο Δήμος Βέροιας αναλαμβάνει την υποχρέωση να χρηματοδοτεί 
κάθε χρόνο: 



α) τη ΔΕΤΕΠΟΚΑ με το ποσό που κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό 
προϋπολογισμό του Δήμου. 
β) το ΔΗΠΕΘΕ και το ΚΠΠΕ με το ποσό που περιλαμβάνεται στις αντίστοιχες 
προγραμματικές συμβάσεις που έχει υπογράψει ο Δήμος με το ΥΠ.ΠΟ. 
γ) τη Δ.Ε.Ε.Π.Δ. ΙΡΙΣ με το ποσό που κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό 
προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό αυτό. 
δ) το Διεθνές Ινστιτούτο Παραδοσιακής Αρχιτεκτονική με το ποσό που κάθε φορά 
εγγράφεται στο σχετικό προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό αυτό. 
ε) τη Δημοτική Επιχείρηση Τουριστικής Ανάπτυξης «Ο Ξένιος Δίας» με το ποσό που 
κάθε φορά εγγράφεται στο σχετικό προϋπολογισμό της επιχείρησης για το σκοπό 
αυτό. 
Τα ανωτέρω ποσά μπορούν να αυξάνονται μονομερώς κάθε χρόνο με την απόφαση 
ψήφισης του σχετικού κονδυλίου του προϋπολογισμού του Δήμου». 

6. Στο άρθρο 7: 
Αντικαθίσταται το α΄ εδάφιο, ως ακολούθως: 
«Η διάρκεια της παρούσας προγραμματικής σύμβασης είναι δεκαπενταετής (15 
έτη), αρχίζει με την ψήφιση και υπογραφή της παρούσας και λήγει την 31/12/2014».  

7. Όπου στο κείμενο της Π.Σ. αναφέρονται οι λέξεις «Διαδημοτικό 
ραδιόφωνο» ή «Διαδημοτική Επιχείρηση» εννοείται το «Δημοτικό ραδιόφωνο» ή 
«Δημοτική Επιχείρηση» και διορθώνονται αντίστοιχα. 

Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αρ. 123 & 383/1999, 615/2001 και 110/2002 
αποφάσεις του. 
 Β) Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο για την υπογραφή της παραπάνω 
προγραμματικής σύμβασης. 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  435 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Γουναράς Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-7-2005 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
 

 


